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Welkom Leo bij de GROS!  

Leo komt als vertegenwoordiger voor Ray of Love en zal af en toe vervangen worden door zijn 

zus Els (in CC te zetten bij bezorgen agenda en verslag). 

 

1.  (ONDER VOORBEHOUD): GAST AAN TAFEL 

Johan Van den Houte en echtgenote Rosalie werden uitgenodigd voor toelichting van hun 

project ‘Bissongo’ (zie ook www.bissongo.com). Uitnodiging werd via mail verzonden maar 

voorlopig nog geen reactie. Zij komen tijdens een volgende bijeenkomst langs. 

 

2.  WERKING GROS 

2.1. Samenstelling: update huidige samenstelling – oproep vrijwilligers 

Vraag aan Marijke om contact op te nemen en navraag te doen bij de langdurig afwezige 

GROS-leden of ze nog interesse hebben. Volgens de statuten komt er einde aan het 

lidmaatschap ‘na duidelijke inactiviteit’ (vb. door herhaaldelijke afwezigheid).  

Update van samenstelling van de GROS wordt bezorgd. 

 

2.2. Doelstellingen voor 2022 – overzicht TO DO en timing 

Het idee achter dit agendapunt was om op basis van het takenoverzicht een aantal 

doelstellingen en prioriteiten voor 2022 te bepalen maar dit werd niet altijd zo begrepen. 

Marijke ging door de verslagen van 2021 en begin 2022 met een lange takenlijst (gesplitst 

voor GROS en FairTrade-trekkersgroep) als resultaat. Het overzicht wordt besproken en 

bijgewerkt. 

In bijlage bij dit verslag update van de lijst die telkens bijgewerkt kan worden. Ook de 

FairTrade-trekkersgroep neemt een aantal taken op uit dit overzicht. 

 

3.  FINANCIËN 

3.1. Financieel verslag 2021 – uitbetaling 1ste schijf subsidie 2022 

Huidige stand van zaken: iets meer dan € 25.000 op rekening – de 1ste schijf voor 2022 moet 

nog gestort worden door de gemeente.  

De financieel directeur heeft intussen wel het verslag van het 2de semester doorgenomen en 

had geen vragen of opmerkingen. Na de kennisname door het college zal de betaling snel 

kunnen volgen. 

 

http://www.bissongo.com/


3.2. Noodhulp Oekraïne: bespreking   

Carmen bezorgde vorige week via mail info en de vraag voor bespreking van een oproep van 

het Rode Kruis-Vlaanderen voor steun aan noodhulpfonds voor Oekraïne en de link naar de 

website van Artsen zonder Grenzen die ook onderzoeken wat er mogelijk is rond hulp. 

Ongetwijfeld zullen meerdere organisaties in de komende periode hulp vragen. 

Er was onduidelijkheid of GROS dit momenteel zou kunnen toekennen. Er werd eerder gedacht 

dat het niet mogelijk was onder de huidige regeling en vandaar ook de vraag van Anita om de 

bespreking rond GROS en GRIS zo snel mogelijk te agenderen. Carmen betreurt dat dit een 

argument zou zijn om nu geen noodhulp te kunnen geven aan deze organisaties. Er was de 

voorbije weken weinig tijd om een werkdocument voor te bereiden en de contacten met VVSG 

(die eerder aanstuurt op een raad voor lokaal mondiaal beleid) en een aantal gemeenten 

leverde voorlopig niet veel resultaat op. 

De aanwezigen zijn het er zeker over eens dat er hulp geboden moet kunnen worden gezien de 

situatie. Maurice was de voorbije dagen al nauw betrokken vanuit zijn werkzaamheden en 

roept ook op om een budget te voorzien om te besteden eens de rust weerkeert en er opnieuw 

geïnvesteerd moet worden in de heropbouw van het land. 

Het belang van de bespreking van het thema ‘GROS-GRIS’ wordt onderstreept om verdere 

discussie hierover te vermijden en waardoor over dergelijke vragen in de toekomst ook 

makkelijker beslist kan worden. 

Ter info (aangevuld na vergadering): Op dit moment kan GROS volgens het huidig 

subsidiereglement steun toekennen voor ‘humanitaire noodhulp en/of wederopbouw’ (punt 9 

uit reglement) en ‘voor deelname van personen of verenigingen aan kortlopende initiatieven’ 

(punt 7 uit het reglement).   GROS baseert zich hiervoor op de  ‘DAC List of ODA Recipients’, 

een lijst waarop Oekraïne ook vermeld staat als land dat in 2022/2023 ontwikkelingshulp kan 

krijgen.  

Maurice zocht het tijdens de vergadering op en bevestigde al dat het land voorkomt op deze 

lijst. 

 

Anita kreeg vandaag via Luc Van Hecke de vraag of GROS ondersteuning wil bieden aan het 

etentje dat 5voor12 gaat organiseren ten voordele van Oekraïne en stelt voor om bijvoorbeeld 

de winst te verdubbelen. Volgens het GROS-subsidiereglement kan dit niet en vanuit het 

voorzichtigheidsprincipe omdat het niet duidelijk is om welk bedrag het kan gaan (en welke 

organisaties een soortgelijke vraag kunnen stellen in de toekomst), wordt besloten dit niet te 

doen maar de organisatie zeker te ondersteunen via ‘sensibilisering door Hoeilaartse 

verenigingen’ (punt 2 uit subsidiereglement met een tussenkomst tot maximum € 500 in de 

organisatiekosten). 

Marijke laat weten dat de vereniging de gemeentelijke infrastructuur gratis zal kunnen 

gebruiken in het kader van het corona-ondersteuningsreglement voor verenigingen. 

Maurice onderstreept hoe belangrijk het is dat er ook lokaal aan bewustmaking gewerkt wordt 

waardoor mensen ook goed geïnformeerd worden en er gesensibiliseerd wordt omdat allerlei 

lokale hulp zeker ook nodig zal zijn.  

Momenteel is het absoluut niet evident om effectief ter plekke hulp te kunnen bieden en dat is 

iets wat mensen zeker moeten beseffen + vandaar ook de suggestie en vraag om budget te 

reserveren om binnen paar maanden daar een aantal projecten te ondersteunen. Ongetwijfeld 

zullen de hulporganisaties nog maanden aan de slag zijn in Oekraïne maar zullen nu via 

verschillende acties heel wat middelen ingezameld worden.  

Agnes heeft slechte ervaring met het consortium 12-12 in Sri Lanka en middelen die daar 

vermoedelijk niet goed terecht kwamen. In het consortium zitten een aantal grotere 

organisaties waaronder Artsen zonder Grenzen,… 



GROS besluit daarom om nu: 

• (op aangeven Rein en Beatrijs) rechtstreeks te storten naar Dokters van de Wereld die 

actief zijn aan de grenzen: noodhulp € 750 OK 

• (op aangeven Anita) Vriendschap zonder Grenzen is momenteel actief in Brussel waar 

chaos is door toestroom vluchtelingen > noodhulp € 750 OK 

• ondersteuning initiatief 5voor12 (vraag Luc Van Hecke) volgens punt 2 uit 

subsidiereglement (sensibilisering door Hoeilaartse organisaties): max € 500 voor 

organisatiekosten op basis van ingediende bewijsstukken van gemaakte kosten – 

aanvraag moet nog bezorgd worden 

• + budget te reserveren voor komende maanden: engagement om ook in de 

toekomst te ondersteunen als er nog vragen komen – we houden dit verder in de 

gaten. 

Annelies schetst de lokale stand van zaken en wat er intussen op het programma staat bij een 

aantal diensten binnen gemeente en OCMW:  

• 29 adressen van mensen die spontaan hulp bieden & opvang kunnen bieden 

• 2 appartementen van OCMW worden vrijgehouden  

• Er wordt onderzocht wat eventueel mogelijk is in oud kinderdagverblijf 

Wie aankomt in België moet eerst ingeschreven worden in Bodet-ziekenhuis – daar aantal 

dagen verblijven en dan via spreidingsplan verdeling naar gemeenten. Alle gemeenten 

moeten opvang organiseren en krijgen subsidie van € 1000 per opvangplaats. 

• Sociaal huis registreert aanbod van burgers voor opvang + ook van materiaal dat 

eventueel aangeboden wordt. 

Grootste probleem: mensen krijgen ‘A-kaart’ waardoor ze ook vb job kunnen zoeken maar 

er is momenteel geen idee wat financiële capaciteit van de mensen zal zijn + hoe lang ze 

zullen blijven > als deze mensen hulp zouden vragen aan OCMW wordt dit financieel 

probleem. 

• Mail van Frederic Debroyer (Ijsedal): werknemer in dienst die familie heeft – gaan 

hulp bieden aan familieleden en daarvoor allerlei materiaal verzamelen en aan 

Ambassade van Oekraïne bezorgen voor verdere verdeling 

 

• Er is grote onduidelijkheid over toekomst en welke verwachtingen er voor lokale 

besturen zullen volgen rond de organisatie van deze opvang.  

 

• Ook met onder meer scholen + vakantiewerking worden contacten gelegd maar 

gezien onduidelijkheid kan er nog niet veel concreets gedaan worden. 

 

Volgende GROS-bijeenkomst zal er mogelijks al meer duidelijkheid zijn en zullen er misschien 

bijkomende vragen rond noodhulp zijn. 

 

4.  INITIATIEVEN VOORJAAR 2022 

4.1.  Meifeesten: verslag overleg 22/2 – bespreking deelname GROS  

Sam heeft gisteren ook telefonisch contact genomen met Beatrijs maar het doel was niet 

helemaal duidelijk.  Beatrijs bezorgde eerder al een aantal suggesties rond aanbod dat 

Wereldwinkel kan doen. Sam bevestigde dat de nieuwe inwoners zeker fairtrade-fruitsap 

aangeboden krijgen en er wordt ook FT-kaastaart voor hen voorzien. 

Suggestie dat Wereldwinkel via infostand een drankje aanbiedt aan de nieuwe inwoners wordt 

nog met Sam besproken. Er was sprake van een samenwerking met Kiwanis voor catering bij 

ontvangst nieuwe inwoners maar het is onduidelijk wat die inhoudt. 



Tijdens het meifeestenweekend is er ook Wereldwinkeldag maar het is nu nog niet duidelijk 

wat er op het programma zal komen.  

Aangezien er binnen het programma blijkbaar geen grote input is vanuit andere adviesraden, 

zal ook GROS niet actief deelnemen of vb. muziekgroepje boeken.  

Bij de ontvangst van de nieuwe inwoners kan er samen met Wereldwinkel misschien wel 

promotie gemaakt worden voor de GROS en de andere GROS-verenigingen – zeker als er 

tentje geplaatst zou worden.  

Beatrijs contacteert Sam voor verdere afspraken rond meifeesten. Anita nodigde hem ook al 

uit voor de FairTrade-trekkersgroep van volgende week. 

 

5.  NIEUWS VAN EN VRAGEN AAN DE SCHEPEN 

• Ontslag van de algemeen directeur – verlaat de organisatie eind maart/begin april 

o Ad interim-vervanger, Gunther Janssens, start nog deze week en heeft al kennis 

gemaakt met het managementteam 

o Vacature voor definitieve vervanging is intussen gepubliceerd 

• Vervanger afdelingshoofd Leven: deze week gesprek met één kandidaat 

o Vacature voor vervanging op lange termijn is verschenen en solliciteren kan tot 15 

maart – in afwachting aantal taken opgenomen binnen de dienst door medewerkers 

vrije tijd 

• VONK!, de tienerschool wordt gehuisvest in het GC Felix Sohie tot zeker eind december 2022 

omdat de werken in het POM-gebouw nog moeten starten. 

o De ‘GROS-kast’ moet leeggemaakt worden tegen begin augustus + alternatief zoeken 

voor vergaderingen in najaar die niet in lokaal ’t Roth kunnen doorgaan.  
 

6.  VARIA  

6.1.  Van Hier Tot Ginder 

• Anita heeft artikel bezorgd over 11.11.11 

• Interview wereldwinkel-bezoeker Joris Debraekeleer van Frank 

• Carmen heeft afgesproken met Aletha 

• Na 11 maart bezorgt Maryleen info over Broederlijk Delen 

 

6.2.  Ter informatie 

• gratis promotie voor publieke activiteiten via gemeentelijke communicatiekanalen  

(https://www.hoeilaart.be/nieuws/gratis-promo-gemeentelijke-kanalen) 

• uitnodiging Babbelbar voor verenigingen ivm. subsidies cultuur-sport-jeugd 

(https://www.hoeilaart.be/nieuws/subsidies-voor-verenigingen-jouw-input-cruciaal) 

• uitnodiging open forum cultuurraad met als centraal thema ‘communicatie’ 

(https://www.hoeilaart.be/activiteiten/open-forum-cultuurraad) 

 

6.3. Drukwerk placemat  

• bespreking offertes > 5000 stuks bij drukkerij van Hoeilaart  
• antwoord Gympies: OK voor gebruik logo 

• antwoord Stichting Marc Sleen > OK mits: vermelding van Stichting Marc Sleen / 

www.marcsleen.be  + 30x onderleggers voor de Stichting Marc Sleen.  

• Eerst definitieve versie afwachten na de bespreking door de FT-trekkersgroep   

 

6.4.  Jeugdraadfilm:  

• OK voor 200 zakjes chips + ontbijtmateriaal  

• Nu was het echt de laatste keer dat het op deze manier gefinancierd wordt gezien de 

herhaaldelijke vraag om hierover vooraf in overleg te gaan, ook voor de keuze van 

goede doel in overleg te gaan >> ook dit jaar heel laat gevraagd naar steun 

 

https://www.hoeilaart.be/nieuws/gratis-promo-gemeentelijke-kanalen
https://www.hoeilaart.be/nieuws/subsidies-voor-verenigingen-jouw-input-cruciaal
https://www.hoeilaart.be/activiteiten/open-forum-cultuurraad


6.5. Scholenaanbod GROS:  

• Anita hield zoektocht naar workshops omdat Djapo andere manier van werken heeft en 

er alternatief geboden moet worden. Ze vond via koepelorganisatie 11 info over 

‘levende muziek’ (die Marijke ook al contacteerde voor de Duurzame Doendersdag en 

die eerder al in Hoeilaart actief waren). Donderdag 12 mei is mogelijke datum voor 3de 

kleuterklas/1ste leerjaar maar gezien theaterzaal in gebruik is ’s avonds die week, is 

beschikbaarheid voorlopig niet bevestigd.  

 

6.6. Steunvraag inleefreis - vraag Agnes:  

• Kleinzoon Milan is vertrokken naar Ecuador voor 5 maanden – geeft Engelse les aan 

straatkinderen > kan hij nog in aanmerking komen voor subsidie ervaringsreizen? OK: 

aanvraag te doen tegen volgende bijeenkomst. 

 

6.7. Mededelingen van Rein: 

• Nieuwe ethische coöperatie opgericht: emailadres + webruimte is via dat kanaal aan te 

vragen binnenkort 

• Massereelfonds: bezocht tentoonstelling ‘mensentuin’ in het Africamuseum – was zeker 

interessant >> spijtig dat dergelijke tentoonstelling niet gepromoot wordt in Hoeilaart 

omdat het museum niet op ons grondgebied ligt 

o Ongerechtvaardigd onderscheid tussen verenigingen? Ook dit kan eigenlijk als 

‘uitstap’ van de vereniging gepromoot worden - na te vragen waarom deze 

uitstap niet in gemeentelijke nieuwsbrief kwam 

• Panelgesprek in Tervuren was succes (waar Aletha gastspreker was) – spijtig dat 

dergelijke activiteiten niet gepromoot worden in Hoeilaart 

 

Zaterdag 12 maart: zwerfvuilactie – iedereen welkom 

Volgende bijeenkomst(en):  

dinsdag 19 april - maandag 23 mei - donderdag 23 juni 


